

ASK JOHANNE

CANDIDATE À LA MAIRIE DE BEACONSFIELD

De quoi vous souciez-vous?
What do you care ABOUT?



QUESTION:

What is your position on the placement of the most recent electronic bulletin board? What are your views on the future use and placement of such bulletin boards?

Electronic bulletin boards seem to be popping up in many locations. Level of lights and reach of that light must ensure surrounding residents' quality of life. While it is efficient to use such technology it is important that much like many nuisance issues, it be designed in a way to protect residents and if the residents deem it appropriate to locate one in any area it should have a dormant feature that sets it to sleep during restful hours.

Les babillards électroniques semblent apparaître dans de nombreux endroits. Le niveau de lumière et la portée de cette lumière doivent assurer la qualité de vie des résidents environnants. Bien qu'il soit efficace d'utiliser une telle technologie, il est important que, tout comme de nombreux problèmes de nuisance, elle soit conçue de manière à protéger les résidents et si les résidents jugent approprié d'en localiser une dans n'importe quelle zone, elle devrait avoir une fonction dormante qui la met à dormir pendant les heures de repos.



chaque vote compte- each vote counts